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  Protokół  nr  X/07 
 
z obrad X sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 26 czerwca 2007 roku                 
w godzinach  1200    - 1815    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności w załączeniu  
do protokółu).   
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Zmiany w porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
5. Prezentacja „Pro-Medica” Spółka z o. o. w Ełku.  
6. Podjęcie uchwał  w  sprawach: 

1) zmian w budżecie miasta Ełku, 
2) zaciągnięcia w 2007 roku kredytu długoterminowego, 
3) nadania nazwy ronda, 
4) zmiany nazwy ulic, 
5) wniesienia wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Spółka                 

z o.o.  w Ełku, 
6) wniesienia wkładu niepieniężnego do „Pro-Medica” w Ełku Spółka z o. o. , 
7) wniesienie wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka                

z o. o. w Ełku, 
8) wniesienia wkładu niepieniężnego do Miejskiego Zakładu Komunikacji Spółka                 

z o. o.  w Ełku, 
9) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Ełku w sprawie wyboru Komisji Dyscyplinarnych 

orzekających za naruszenie obowiązków przez mianowanych pracowników 
samorządowych Urzędu Miasta Ełku, 

10) wniesienia wkładu pieniężnego do Miejskiego Zakładu Komunikacji Spółka                        
z o. o. w Ełku, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej 
do przedszkoli publicznych, 

12)  dofinansowania przedsięwzięcia w zakresie poprawy stanu technicznego infrastruktury 
kolejowej wchodzącej w skład linii kolejowej nr 219 na odcinku Szczytno – Pisz – Ełk, 

13)  ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na realizację zadań własnych 
gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: Izba Wytrzeźwień, 

14) zawarcia porozumienia z Warmińsko-Mazurską Wojewódzką Komendą Ochotniczych 
Hufców Pracy, a Gminą Miastem Ełk dotyczącego podejmowania wspólnych działań na 
rzecz młodzieży oraz utworzenia w Ełku Młodzieżowego Centrum Kariery, 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Ełk do 
stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna „Ziemia Ełcka”. 

16) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Miastem Ełk, a Gminą Ełk 
w sprawie realizacji inwestycji wspólnej pod nazwą „Gospodarka wodno – ściekowa 
aglomeracji Ełk”. 
7. Podjęcie postanowienia w sprawie przystąpienia do zmiany granic Miasta Ełku.  
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Oświadczenia i wolne wnioski.  
10. Zakończenie obrad. 
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Do punktu –1- 

Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski poprosił o powstanie. Został odegrany 
hejnał Miasta Ełku. 

Następnie Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski otworzył  X sesję Rady 
Miasta Ełku, powitał wszystkich zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  
 
 Do punktu –2- 

Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski poprosił o zgłaszanie uwag, 
zastrzeżeń do protokołu nr IX/07  z dnia  29 maja 2007 roku.  

W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski 
poddał od głosowanie przyjęcie protokołu nr IX/07  z dnia 29 maja 2007 roku;                
21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym. radni przyjęli protokół.          
W trakcie głosowania nieobecny radny Z.Jędrkiewicz. 
    
Do punktu –3- 
 Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski poprosił o uwagi lub wnioski 
do porządku obrad. 
 
 Radny J.Czepułkowski przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury              
i Rodziny Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański zgłaszał wniosek o wycofanie                      
z porządku obrad projektu uchwały w sprawie polityki oświatowej na lata 2007 – 2013. 
Radny  zgłosił formalny wniosek: 
- o wykreślenie z porządku obrad  w punkcie 6/15 podjęcie uchwały w sprawie polityki 

oświatowej na lata 2007-2013, 
- o zamianę podejmowania uchwał w punktach 6)9 z 6)1, tzn. podjęcie uchwały                     

w sprawie zmian w budżecie rozpatrywać w punkcie 6)1, a podjęcie uchwały 
zmieniającej uchwałę Rady Miasta Ełku w sprawie wyboru Komisji Dyscyplinarnych 
orzekających za naruszenie obowiązków przez mianowanych pracowników 
samorządowych Urzędu Miasta Ełku rozpatrywać w punkcie 6)9. 
 

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek powtórzył wniosek dot. wycofania                  
z porządku obrad podjęcia uchwały w sprawie polityki oświatowej na lata 2007 – 2013. 

 
   Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski zgłosił wniosek                        
o uzupełnienie porządku obrad o punkt 6 z tematem - Podjęcie postanowienia w sprawie 
przystąpienia do zmiany granic Miasta Ełku.  
 
   Radny J.Czepułkowski- rozszerzenie granic rzecz bardzo ważna. Podjęcie 
postanowienia powinno odbyć się przy współpracy i w obecności Wójta Gminy Ełk. 
Wójt został zaproszony na dzisiejszą sesję i ma być przy temacie podejmowania uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Miastem Ełk,               
a Gminą Ełk w sprawie realizacji inwestycji wspólnej pod nazwą „Gospodarka wodno – 
ściekowa aglomeracji Ełk”. Zaproponował w formie wniosku, aby rozpatrzenie tych 
tematów nastąpiło: 
- w punkcie 6)14 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Gminą Miastem Ełk, a Gminą Ełk w sprawie realizacji 
inwestycji wspólnej pod nazwą „Gospodarka wodno – ściekowa aglomeracji Ełk”, 

- następnie w punkcie 7. Podjęcie postanowienia w sprawie przystąpienia do zmiany 
granic Miasta Ełku.  
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 Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski wycofał wniosek i przychylił się 
do wniosku zgłoszonego przez radnego J.Czepułkowskiego. 
 
   Radny T.Bińczak zgłosił wniosek o zamianę podejmowania uchwał w punktach 
6)2 z 6)17, tzn. podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2007 roku kredytu 
długoterminowego rozpatrywać w punkcie 6)2, a podjęcie uchwały  zmieniającej 
uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Ełk do stowarzyszenia 
„Lokalna Organizacja Turystyczna „Ziemia Ełcka”  rozpatrywać w punkcie 6)15. 

 
   Radny J.Stradczuk zgłosił wniosek, aby podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Miastem Ełk, a Gminą Ełk w sprawie 
realizacji inwestycji wspólnej pod nazwą „Gospodarka wodno – ściekowa aglomeracji 
Ełk” rozpatrywać w ostatnim podpunkcie podejmowanych uchwał, przed punktem dot. 
podjęcia postanowienia w sprawie przystąpienia do zmiany granic Miasta Ełku.  

 
Innych wniosków i zastrzeżeń nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wnioski zgłoszone, kolejno:  
– Wykreślenie punktu dot. podjęcia uchwały w sprawie polityki oświatowej na lata 

2007-2013;  23 głosami „za” - jednomyślnie „za” radni przyjęli wniosek, tym  samym 
wykreślono z  porządek obrad  powyższy temat. 

– Zamiana podpunktów dot. podejmowania uchwał w punktach 6)9 z 6)1, tzn. podjęcie 
uchwały  w sprawie zmian w budżecie rozpatrywać w punkcie 6)1, a podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Ełku w sprawie wyboru Komisji 
Dyscyplinarnych orzekających za naruszenie obowiązków przez mianowanych 
pracowników samorządowych Urzędu Miasta Ełku rozpatrywać w punkcie 6)9;                
22 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach wstrzym., radni wniosek przyjęli. 

– Dopisanie punktu 7. z tematem: „7. Podjęcie postanowienia w sprawie przystąpienia 
do zmiany granic Miasta Ełku.”; 23 głosami „za” - jednomyślnie „za” radni wniosek 
przyjęli. 

– Zamiana podpunktów dot. podejmowania uchwał w punktach 6)2 z 6)17, tzn. 
podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2007 roku kredytu długoterminowego 
rozpatrywać w punkcie 6)2, a podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Ełk do stowarzyszenia „Lokalna 
Organizacja Turystyczna „Ziemia Ełcka”  rozpatrywać w punkcie 6)15; 23 głosami 
„za” - jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli. 

– rozpatrywać w ostatnim podpunkcie podejmowanych uchwał, tj. w punkcie 6)14 
podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Gminą Miastem Ełk, a Gminą Ełk w sprawie realizacji inwestycji wspólnej pod 
nazwą „Gospodarka wodno – ściekowa aglomeracji Ełk”; 23 głosami „za” - 
jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli. 

     Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski  poinformował, że Rada 
wprowadziła zmiany w porządku posiedzenia zgodnie z przegłosowanymi i przyjętymi 
wnioskami. Odczytał porządek obrad po zmianach. 
          
 Do punktu –4- 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił działalność PM w okresie 
między sesjami, zgodnie ze sprawozdaniem z działalności Prezydenta Miasta Ełku                        
w okresie od dnia  24 maja  do 20 czerwca 2007 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokołu.    
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 Wiceprzewodniczący RM W.Kwiatkowski poinformował, że Prezydent Miasta 
wystosował pismo do Przewodniczącego Komisji Mienia Komunalnego, Prawa                        
i Porządku przy którym przekazuje „Koncepcję przebudowy ulicy Kilińskiego                     
i ul. Wojska Polskiego  wraz z uwagami Wydziału Mienia Komunalnego. Koncepcję 
komisja otrzymała, ale bez uwag Wydziału MK. Do dnia dzisiejszego te uwagi nie 
zostały dostarczone.  
  Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek poinformował, że na posiedzeniu 
Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku szczegółowo omawiano koncepcję. 
Wydział MK informował o zastrzeżeniach.  Komisja postanowiła jeszcze raz w tym 
temacie odbyć posiedzenie na początku lipca. 
 
 Radny T.Bińczak zwrócił uwagę, że w przedłożonym sprawozdaniu bark jest 
omówienia zakończonej imprezy Dni Ełku. 
 
 Radny R.Baranowski przypomniał, że na ostatniej sesji radni podjęli uchwałę               
w sprawie ustanowienia dorocznej Nagrody ,,BIAŁEJ LILII” za wybitny wkład w rozwój 
miasta Ełku. Podczas posiedzenia Komisji Budżetowej Zastępca Prezydenta Miasta 
A.Urbański zapewnił, że regulamin na podstawie, którego będą  rozpatrywane wnioski 
będzie przyjęty zarządzeniem Prezydenta Miasta, a radni otrzymają do konsultacji.  Jaki  
jest stan faktyczny, czy są ustalone kryteria i czy radni będą poinformowani  o kryteriach, 
gdyż do dnia dzisiejszego  żadnego dokumentu w tej sprawie radni nie otrzymali ? 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek przeprosił za nie dotrzymanie terminu 
przedłożenia radnym  projektu regulaminu. 
 
 Do punktu –5- 

 Prezes Zarządu A.Bujnowski zaprezentował  „Pro-Medica” sp.  z o.o.  w Ełku.   
Przedłożył radnym sprawozdanie Zarządu spółki z działalności w roku 2006. 
Przypomniał, że spółka powstała w dniu 1 sierpnia 2000r. Szczegółowo omówił 
przedłożone sprawozdanie oraz  zakres świadczonych usług przez spółkę. Szczegółowa 
informacja w załączeniu do protokołu. 

Radny J.Czepułkowski poprosił o uzupełnienie informacji o perspektywy rozwoju 
i jak daleko posunięte są rozmowy ze szpitalem wojskowym w ramach współpracy 
odnośnie usług pralniczych i kuchni.  

Radny T.Makowski zwrócił sie z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 
1. Czy spółka „Pro-Medica” dochodziła na drodze sądowej pieniędzy z budżetu 

Państwa na swoją działalność jako publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej? 
2. Na jakim etapie jest w/w sprawa i jakie rozstrzygnięcia zapadły w poszczególnych 

instancjach sądowych rozpoznających tę sprawę ? 
3. Czy „Pro-Medice” zostały zasądzone pieniądze z tego tytułu i jaka to kwota ? 
4. Czy „Pro-Medice” zasądzono odsetki za zwłokę w związku z nie przekazywaniem 

przez państwo tych kwot wcześniej? 
5. Czy i jaka część zasądzonej kwoty lub odsetek została wypłacona jako 

wynagrodzenie w tej sprawie? 
 

 Radni w głosowaniu jawnym; 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”                        
i 1 głosie wstrzymującym przyjęli wniosek zgłoszony przez radnego E.Palczewskiego 
dot. zobowiązania Prezydenta Miasta jako organu właścicielskiego, aby określił                       
z gminami wchodzącymi w skład Powiatu Ełckiego sposób współfinansowania i zakupu 
sprzętu specjalistycznego medycznego do „Pro-Medica” sp. z o.o. w Ełku. W trakcie 
głosowania nieobecni radni: T.Bińczak, I.Dzienisiewicz, R.Szuliński, J.Wielgat. 
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Do punktu –6- 
1) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku, w załączeniu do protokołu. 
 Skarbnik Miasta J.Wróbel omówił propozycję zmian w budżecie miasta. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska  poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała propozycję zmian w budżecie w dziale dot. 
oświaty. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski – 
komisja wydała negatywną opinię do części proponowanych  zmian  w budżecie miasta. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała  zmiany w budżecie miasta. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja burzliwie dyskutowała nad proponowanymi zmianami               
w budżecie miasta. Głosowane były oddzielnie poszczególne propozycje zmian. Projekt 
zmian uzyskał pozytywną opinię, aczkolwiek głosy się rozdzieliły. Kontrowersje 
wzbudzają zmiany dot. pozycji zwiększenia deficytu budżetowego. 
 Wywiązała się burzliwa dyskusja,w trakcie, której zgłoszono następujące wnioski: 
– Radny Idzi Podwojski zgłosił wniosek, aby w całości wykreślić zmianę dot. 

zwiększenia dotacji do Ełckiego Centrum Kultury  50 000,00 zł z przeznaczeniem na 
opłacenie kosztów związanych z organizacją koncertów: zespołu RAZ, DWA, TRZY 
oraz koncertu muzyki celtyckiej. 

– Radny R.Baranowski zgłosił wniosek o wykreślenie  w załączniku nr 2  dział 900 
rozdział  90003 par. 4300  - zakup usług pozostałych oczyszczanie miast i wsi kwoty 
107 000,00 zł. 

– Radny T.Bińczak zgłosił wniosek o wykreślenie przeniesienia wydatków w dziale 
750 rozdział 75023 – środków związanych z organizacją „II konkursu o Chochlę 
Prezydenta Miasta Ełku”. 

 
Przewodniczący Rady Miasta  A.Orzechowski poddał pod głosowanie zgłoszone 
wnioski, kolejno: 
- Wniosek dot. nie zwiększania dotacji dla Ełckiego Centrum Kultury o kwotę 50 tys. zł               
z przeznaczeniem na opłacenie kosztów związanych z organizacją koncertów: zespołu 
RAZ, DWA, TRZY oraz koncertu muzyki celtyckiej; 11 głosami „za”, przy 3 głosach 
„przeciw” i 8 głosach wstrzym. radni wniosek przyjęli. W trakcie głosowania nieobecny 
radny Z.Jędrkiewicz. 
 
 Na wniosek Zastępcy Prezydenta Miasta W.Szelążka została ogłoszona                       
10 minutowa przerwa w obradach. 
 Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący Rady Miasta i przystąpił do 
dalszego głosowania zgłoszonych wniosków. 
 
- Wniosek dot. wykreślenia  w załączniku nr 2  dział 900 rozdział  90003 par. 4300  - 
zakup usług pozostałych oczyszczanie miast i wsi kwoty 107 000,00 zł; „za” głosowało 
8, „przeciw” 11, wstrzymało się od głosu 4. Radni wniosek odrzucili. 

 
- Wniosek dot. wykreślenia przeniesienia wydatków w dziale 750 rozdział 75023 – 
środków związanych z organizacją „II konkursu o Chochlę Prezydenta Miasta Ełku”.  
 Skarbnik Miasta J.Wróbel poinformował, że impreza zapisana w tej pozycji 
odbyła się, zostały zawarte umowy i należy zapłacić. 
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Radny T.Bińczak wycofał wniosek z prośbą, aby na przyszłość nie stawiać radnych                   
w takiej sytuacji, że impreza odbyła się i radni są zmuszeni przegłosować zmianę                       
w budżecie. Należy dokonywać wcześniej przesunięć w budżecie informując radnych               
o planowanych wydatkach związanych z organizowanymi  imprezami. 
  Następnie Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie miasta z przegłosowaną poprawką;                 
19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 4 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę 
Nr X/98/07  w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2007. Uchwała w załączeniu 
do protokołu.            

*   *   * 
 
2) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2007 roku kredytu długoterminowego,                
w załączeniu do protokołu. 
      Skarbnik Miasta J.Wróbel omówił projekt uchwały i celowość podjęcia uchwały. 
Poinformował, że proponuje się zaciągnąć kredyt długoterminowy na finansowanie 
planowanego deficytu budżetu i spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów  w wysokości  
4 333 803,00 zł. Spłata kredytu długoterminowego nastąpi z podatku od nieruchomości      
w latach 2012- 2015. 
2012 r. – 1 000 000,00 zł 

2013 r. – 1 000 000,00 zł 

2014 r. – 1 000 000,00 zł 

2015 r. – 1 333 803,00 zł 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię. 
 Radny T.Makowski zgłosił wniosek o zmianę lat spłaty kredytu. Zawnioskował            
o spłatę kredytu w latach 2008 – 2011.  
 Radny T.Bińczak zaproponował w formie wniosku inny termin spłaty kredytu -       
w latach 2009 – 2012. 
 Zdaniem Przewodniczącego Rady Miasta zaproponowane terminy spłaty kredytu 
w projekcie uchwały są dobrymi terminami.  Można zapisać możliwość wcześniejszej 
spłaty kredytu, przedterminową w przypadku posiadania środków. 
 Innych wniosków nie zgłoszono. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski zaproponował przegłosować zgłoszone 
wnioski. 
 Radny T.Makowski wycofał zgłoszony wniosek. 
 W związku z powyższym  Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod 
głosowanie wniosek dot. spłaty kredytu długoterminowego z podatku od nieruchomości 
w latach 2009 – 2012 w tym: 
2009 r. – 1 000 000,00 zł 

2010 r. – 1 000 000,00 zł 

2011 r. – 1 000 000,00 zł 

2012 r. – 1 333 803,00 zł; 11 głosami „za”, przy 8 głosach „przeciw” i 3 głosach 
wstrzym. radni wniosek przyjęli. 
     Dalej Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały             
w sprawie jak wyżej z uwzględnieniem przegłosowanego wniosku; 16 głosami „za”, przy 
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1 głosie „przeciw” i 6 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr X/99/07  w sprawie  
zaciągnięcia w 2007 roku kredytu długoterminowego. Uchwała w załączeniu do 
protokołu.     

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie  nadania nazwy ronda,  w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki zreferował temat. Poinformował, że 
rondu położonemu w Ełku na skrzyżowaniu ulic: Przemysłowej, Grajewskiej oraz                  
J. Kilińskiego proponuje się  nadać nazwę mjr. Czesława Nalborskiego ps. „Dzik”.  
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii              
z poszczególnych komisji: 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa  i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że Komisja wydała pozytywną opinię. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  W  związku z brakiem formalnych zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwałę Nr X/110/07 w sprawie  nadania nazwy ronda. Uchwała w załączeniu 
do protokołu.    

*   *   * 
4) Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulic, w załączeniu do protokołu. 
  Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki zreferował temat. Poinformował, 
że wniosek w sprawie zmiany nazwy ulic złożył Ks. Proboszcz Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Św. Rafała Kalinowskiego, ks. Mgr Stanisław Marczak sdb. 
Przy ulicy Św. Rafała Kalinowskiego oraz ul. Św. Jana Bosko nie ma żadnych oficjalnie 
nadanych numerów porządkowych, nie ma też osób zameldowanych przy tych ulicach. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa  i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że Komisja wydała pozytywną opinię. 
> Zastępca Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Z.Jędrkiewicz– 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 17 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących radni podjęli Uchwałę Nr X/101/07 w sprawie  zmiany nazwy ulic. 
Uchwała  w załączeniu do protokołu.  
 

*  *  * 
5) Projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa 
Usług Komunalnych Spółka   z o.o.  w Ełku, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił  i wniósł  o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa  i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że Komisja wydała pozytywną opinię. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr X/102/07 w sprawie 
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wniesienia wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Spółka                 
z o.o.  w Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni 
radni:  I.Podwojski i W.Kwiatkowski. 
 

*   *   * 
6)  projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego do „Pro-Medica”                 
w Ełku Spółka z o. o. , w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił  i wniósł  o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa  i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że Komisja wydała pozytywną opinię. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
> Zastępca Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Z.Jędrkiewicz– 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę  Nr X/103/07 w sprawie  wniesienia wkładu niepieniężnego do „Pro-
Medica” w Ełku Spółka z o. o.  Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni: I.Podwojski i W.Kwiatkowski. 
 

*  *  *  
7) Projekt uchwały w sprawie wniesienie wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa 
Energetyki Cieplnej Spółka  z o. o. w Ełku, w załączeniu do protokołu. 
  Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały.  
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa  i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że Komisja wydała pozytywną opinię. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały             
w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – 
jednomyślnie „za”  radni podjęli Uchwałę Nr X/104/07 w sprawie  wniesienie wkładu 
niepieniężnego do Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka  z o. o. w Ełku. 
Uchwała w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecni:  I.Podwojski                  
i W.Kwiatkowski. 

 
*  *   * 

8) Projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego do Miejskiego Zakładu 
Komunikacji Spółka  z o. o.  w Ełku,, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały.  
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa  i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że Komisja wydała pozytywną opinię. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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 Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały. 
  Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie jak wyżej; 19 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni 
podjęli Uchwałę Nr X/105/07 w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego do 
Miejskiego Zakładu Komunikacji Spółka  z o. o.  w Ełku, Uchwała w załączeniu do 
protokołu.  

*   *   * 
9) ) Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę Rady Miasta Ełku w sprawie 
wyboru Komisji Dyscyplinarnych orzekających za naruszenie obowiązków przez 
mianowanych pracowników samorządowych Urzędu Miasta Ełku, w załączeniu do 
protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały. Poinformował, 
że w Uchwale Nr V/37/07 Rady Miasta Ełku z dnia 30 stycznia 2007r. w sprawie wyboru 
Komisji Dyscyplinarnych orzekających za naruszenie obowiązków przez mianowanych 
pracowników samorządowych Urzędu Miasta Ełku  § 1  jest propozycja zmiany 
członków tej komisji. Zmiana podyktowana jest odejściem niektórych osób z pracy w 
UM lub przejściem na emeryturę. Na członków Komisji Dyscyplinarnej  I instancji  
proponuje się następujące osoby: 

1. Radziłowicz Marcin 
2. Mandziarz Danuta 
3. Werla Aneta 
4. Semeńczuk Andrzej 
5. Zalewski Stanisław 
6. Rachwalski Zbigniew „ 

Nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Radni głosując; 19 głosami “za”,  przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – 
jednomyślnie „za”  podjęli Uchwałę Nr /106/07 zmieniającą uchwałę Rady Miasta 
Ełku w sprawie wyboru Komisji Dyscyplinarnych orzekających za naruszenie 
obowiązków przez mianowanych pracowników samorządowych Urzędu Miasta 
Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu.  
 

*   *   * 
10) Projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do Miejskiego Zakładu 
Komunikacji Spółka  z o. o. w Ełku, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił  i wniósł  o podjęcie uchwały.   
  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa  i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że Komisja wydała pozytywną opinię. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Nie wniesiono zastrzeżeń. 
   Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały             
w sprawie jak wyżej; 19 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. 
radni podjęli Uchwałę Nr X/107/07 w sprawie  wniesienia wkładu pieniężnego do 
Miejskiego Zakładu Komunikacji Spółka  z o. o. w Ełku. Uchwała w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni I.Dzienisiewicz, I.Podwojski, 
W.Kwiatkowski,  K.Wilczyński. 

*  *  * 
11) Projekt uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia stawek jednostkowych 
dotacji przedmiotowej do przedszkoli publicznych, w załączeniu do protokołu. 
  Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały.  
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 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Nie podjęto dyskusji. 
  Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały             
w sprawie jak wyżej; 20 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. 
radni podjęli Uchwałę Nr X/108/07 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia stawek 
jednostkowych dotacji przedmiotowej do przedszkoli publicznych. Uchwała 
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni I.Dzienisiewicz, 
I.Podwojski, W.Kwiatkowski. 
 

*   *   * 
12)  Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie dofinansowania przedsięwzięcia               
w zakresie poprawy stanu technicznego infrastruktury kolejowej wchodzącej w skład linii 
kolejowej nr 219 na odcinku Szczytno – Pisz – Ełk, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały. Poinformował, 
że dofinansowana będzie realizacja przedsięwzięcia w zakresie poprawy stanu 
technicznego infrastruktury kolejowej wchodzącej w skład linii kolejowej nr 219 na 
odcinku Szczytno – Pisz – Ełk. Sposób i forma dofinansowania określona jest                        
w projekcie porozumienia stanowiącym  załącznik do niniejszej uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 
> Zastępca Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 
  Przewodniczący RM A.Orzechowski poinformował, że radca prawny wnosi                
o zapisanie w podstawie prawnej - Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia         
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, a nie jak jest w projekcie uchwały na podstawie 
art. 18  ust.1. 
 Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały. 
  Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr X/109/07 w sprawie 
dofinansowania przedsięwzięcia w zakresie poprawy stanu technicznego 
infrastruktury kolejowej wchodzącej w skład linii kolejowej nr 219 na odcinku 
Szczytno – Pisz – Ełk. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecni radni: I.Dzienisiewicz, I.Podwojski. 
 

*   *    * 
13) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na 
realizację zadań własnych gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: Izba 
Wytrzeźwień, w załączeniu do protokołu. 
  Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały i wniósł                   
o podjęcie. 
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 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Zastępca Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 
  Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr X/110/07 w sprawie 
ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na realizację zadań własnych 
gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: Izba Wytrzeźwień. Uchwała 
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: I.Dzienisiewicz, 
I.Podwojski. 
 

*   *   * 
14) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Warmińsko-Mazurską 
Wojewódzką Komendą Ochotniczych Hufców Pracy, a Gminą Miastem Ełk dotyczącego 
podejmowania wspólnych działań na rzecz młodzieży oraz utworzenia w Ełku 
Młodzieżowego Centrum Kariery, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały. Zgłosił 
autoporawkę do porozumienia i wniósł o podjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 
 Radny T.Makowski wyraził wątpliwość, czy to jest zadanie miasta? 
 Zdaniem radnego T.Bińczaka brak jest współpracy w tym zakresie ze Starostwem 
Powiatowym. Starostwo tworzy  Młodzieżowe Centrum Kariery przy Zespole Szkół             
Nr 5 w Ełku. Ponadto przyznał, że nie jest to zadanie miasta. Zwrócił się z zapytaniem, 
czy nas na to stać ?  
 Radny E.Palczewski zgłosił wniosek o przerwanie dyskusji i nie pracowanie w dniu 
dzisiejszym nad tym projektem uchwały. Temat należy dopracować i przenieść na sesję, 
kiedy będziemy mieli więcej informacji odnośnie współpracy w tym zakresie ze 
Starostwem. 
  Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie powyższy wniosek; 
11 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw”  i 3 głosach wstrzymujących radni wniosek 
przyjęli, tym samym zdjęto z porządku obrad projekt uchwały w sprawie jak wyżej.                
W trakcie głosowania nieobecni radni: I.Podwojski i K.Wilczyński. 

*   *    * 
15) Projekt uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 
Miasta Ełk do stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna „Ziemia Ełcka”, w 
załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały i wniósł                      
o podjęcie. 
 Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, 
że komisja wyraziła pozytywną opinię 
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      Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały             
w sprawie jak wyżej; 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym. radni 
podjęli Uchwałę Nr X/111/07   zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie Miasta Ełk do stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna 
„Ziemia Ełcka”. Uchwałą w załączeniu do protokołu. 
 

*   *    * 
16)  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Gminą Miastem Ełk, a Gminą Ełk w sprawie realizacji inwestycji wspólnej pod nazwą 
„Gospodarka wodno – ściekowa aglomeracji Ełk”, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały i wniósł                      
o podjęcie. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 
 Zastępca Wójta T.Jaworski poinformował, że Gmina Ełk jest przygotowana 
finansowo i Rada Gminy podjęła stosowną uchwałę. 
 Radny J.Czepułkowski poddał od rozwagę, czy nie należy odłożyć podjęcia 
uchwały do czasu kiedy Wójt Gminy Ełk znajdzie czas i przybędzie na sesję Rady 
Miasta. Zwrócił się z zapytaniem, czy jest możliwe przesunięcie podjęcia decyzji, by dać 
szanse udziału Wójtowi w obradach naszej sesji. 
 Radny I.Podwojski zaproponował zorganizowanie wspólnej sesji Rady Miasta 
Ełku z Radą Gminy Ełk n.t. współpracy. 
  Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek zwrócił się z prośba o podjęcie uchwały 
w dniu dzisiejszym. 
 W związku z brakiem formalnych wniosków Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie jak wyżej; 19 
głosami „za”, przy               0 głosach „przeciw” i 0  głosach wstrzym. radni podjęli 
Uchwałę Nr X/112/07                         w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia pomiędzy Gminą Miastem Ełk, a Gminą Ełk w sprawie realizacji 
inwestycji wspólnej pod nazwą „Gospodarka wodno – ściekowa aglomeracji Ełk”. 
Uchwała w załączeniu do protokołu. 
 
Do punktu -7-  
 Projekt  postanowienia w sprawie przystąpienia do zmiany granic Miasta Ełku,   
w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału MK S.Chilicki omówił potrzebę podjęcia postanowienia. 
 Zastępca Wójta Gminy T.Jaworki poinformował, że Rada Gminy Ełk i Wójt 
Gminy Ełk są przeciwni. Nie wyrażają zgody na włączenie ternów gminnych w obszary 
miejskie. 
 Nie zgłoszono formalnych wniosków do postanowienia. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
postanowienia w sprawie jak wyżej; 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”                      
i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli postanowienie w sprawie 
przystąpienia do zmiany granic Miasta Ełku. Postanowienie  w załączeniu do protokołu.  
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Do punktu -8-  

 Radny Ireneusz Dzienisiewicz zgłosił następujące interpelacje: 
1) radny prosi o zestawienie kosztów organizacji poszczególnych imprez w ramach Dni 

Rodziny i Dni Ełku, z rozpisaniem szczegółowo rozdysponowania środków                        
w poszczególnych paragrafach, 

2) odnośnie przyznawanych grantów przez Komisję Grantową dla stowarzyszeń                      
i organizacji pozarządowych.  Gdy była powoływana  komisja radni słyszeli 
argumenty, że powołanie komisji przyczyni się do sprawiedliwego podziału środków   
i nikt nie będzie wtrącał się               w pracę tej komisji. Tymczasem wpłynęły skargi 
ze stowarzyszeń, że Komisja Grantowa przyznała na podstawie ustalonego 
regulaminu punkty za poszczególne wnioski. Wnioski, które uzyskały najwięcej 
punktów mają proporcjonalnie więcej obcinanych środków  z wnioskowanych kwot w 
stosunku do wniosków, które otrzymały mniejszą ilość punktów. Decyzja – opinia 
Komisji Grantowej zweryfikowana została przez Prezydenta Miasta i niektóre pozycje 
są zmieniane. Radny chce wiedzieć dlaczego tak się stało  i czy ta praktyka będzie 
stosowana ? 

3) w omawianym w dniu dzisiejszym sprawozdaniu z działalność Prezydenta Miasta  jest 
punkt mówiący o  przyznaniu nagród  Prezydenta Miasta w dziedzinie kultury 
fizycznej. Przyznano nagrody 6 czerwca b.r. Radny odczytał treść wniosku z dnia 
6.06.2007r.,                   z którego wynika, że Wydział PRiS UM w załączeniu 
przedstawił wykaz sportowców ubiegających się o nagrody prezydenckie. Wydział 
zaproponował pozytywne rozpatrzenie wniosku i przekazanie pod obrady Komisji 
Sportu, Turystyki i Rekreacji. Postanowienie Prezydenta Miasta – zgodnie                        
z wnioskiem Wydziału. Od rozpatrzenia wniosku upłynęły trzy tygodnie, odbyło się 
posiedzenie Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, ale wniosek do komisji nie dotarł. 
Radny prosi o wyjaśnienie, kto zapomniał poinformować komisję  o tej procedurze. 

 
 Radny R.Baranowski przypomniał, że na jednej z pierwszych sesji gościliśmy 
naszego dawnego mieszkańca Cezarego Zamanę. Wówczas wszyscy z entuzjazmem 
odnieśliśmy się do propozycji, aby w lipcu został zorganizowany maraton MTB na 
terenie Ełku. Radny zwraca się z zapytaniem, czy są podjęte jakieś prace organizacyjne   
w tym zakresie, jeśli tak, to czy są na to przewidziane środki finansowe ? 

 
 Radny T.Bińczak podziękował za ustawienie progów zwalniających na ulicy 
Parkowej. Przypomniał, że zwracał się z prośbą o rozważenie możliwości  
wyremontowania placu zabaw. Z otrzymanej odpowiedzi wynika, że takie działania będą 
podejmowane.                   W piśmie z dnia 4 czerwca b.r. czytamy, że Prezydent Miasta 
zobowiązał MOSiR aby doprowadził plac zabaw do właściwego stanu. Do dnia 
dzisiejszego nic nie zrobiono.  
 Na spotkaniu Klubu PiS radni zwrócili uwagę na bardzo niebezpieczne rondo            
u zbiegu ulic: Kilińskiego, Grajewskiej i Przemysłowej. Na tym rondzie dochodzi do 
bardzo wielu kolizji. W Klubie jest dwóch specjalistów od zasad ruchu drogowego, 
którzy służą pomocą.  
 Skrzyżowanie ulic: Piłsudskiego i Mickiewicza – radny zwraca się z prośbą                       
o rozważenie możliwości, aby częściej zapalało się światło zielone, niezależnie od tego, 
czy się jest pieszym, czy kierowcą.  
 Radny przypomniał, że na początku roku budżetowego radni otrzymali 
zapewnienie, że zostanie wykonany projekt ulicy Wileńskiej ze środków 
wygospodarowanych z remontu ulicy Mickiewicza. Czy te pieniądze już otrzymaliśmy               
i co z tym tematem? 
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 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski podziękował Zastępcy Wójta 
Gminy Ełk za obecność i wysłuchanie poruszanych kwestii. Zobowiązał się, że zgodnie       
z wnioskami radnych zajmie się zorganizowaniem wspólnego posiedzenia obu rad                 
w najbliższym czasie. 
 
Do punktu –9- 
 Radny A.Zawadzki zwrócił się z wnioskiem, aby zaprosić Komisję Oświaty 
Sejmiku Wojewódzkiego na posiedzenie wyjazdowe do Ełku.  

 
 Radny W.Pieńkowski zgłosił wnioski: 
1) dot. archiwizowania dokumentów Izby Wytrzeźwień. Dokumenty archiwalne 

powinien przejąć Urząd Miasta. Zdaniem radnego nie należy ich przekazywać do 
Białegostoku. 

2) Radny nie jest usatysfakcjonowany  wyjaśnieniami likwidatora Izby Wytrzeźwień. 
Zgłasza wniosek, aby Komisja Rewizyjna RM w ramach swoich kompetencji 
przyjrzała się procesowi  likwidacji Izby Wytrzeźwień.  

 
 Radny T.Makowski  zwrócił się z zapytaniem na podstawie jakiego przepisu               
i czym jest spowodowane, że Pan Tomasz Andrukiewicz Prezydent Miasta firmuje 
swoim nazwiskiem wszystkie organizowane imprezy w ramach Dni Rodziny i Dni Ełku? 
Przypomina to kampanię wyborczą, a nie promocję miasta. Zdaniem radnego materiały 
promocyjne imprez powinny być sygnowane przez Prezydenta Miasta (bez nazwiska)           
i Radę Miasta. 

 
 Radny R.Baranowski - w związku z projektem nowego statutu miasta, który radni 
otrzymali brak jest wyszczególnienia i uzasadnienia proponowanych zmian. Ponieważ 
Komisja Statutowa zgodnie z uchwałą RM zakończyła prace           z dniem 31 maja b.r. 
radny proponuje aby na najbliższej  sesji reaktywować  komisję i ustalić jej w tym 
zakresie zadania.  Drugi wniosek dot. Palcu  Jana Pawła II. Plac ten powinien być 
miejscem reprezentacyjnym. Atrapa fontanny, która znajduje się na Placu szpeci. Należy 
podjąć działania w celu dokończenia wykonania  fontanny lub jej demontażu. 

 
 Przewodniczący RM  A.Orzechowski poinformował: 
– Pan M.Konopka z MOSiR organizuje mecz piłki nożnej; artyści – samorządowcy                     

i zwraca się z prośbą do radnych aby wzięli udział jako zawodnicy w meczu. Mecz 
ma się odbyć       w najbliższy piątek o godz. 17.00. Pan Przewodniczący zachęcił do 
uczestniczenia w tym przedsięwzięciu. 

– Wpłynęło pismo Klubu Sportowego „Mazur”, w którym jest prośba o znalezienie 
środków finansowych dla Klubu, gdyż Klub spóźnił się ze złożeniem grantu. Pismo 
skierowane  zostało do Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji oraz do Prezydenta 
Miasta. 

– Zostaną poczynione starania mające na celu zwołanie wspólnej sesji Rady Miasta z  
radnymi Rady Gminy Ełk. 

Do punktu –10- 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Andrzej 
Orzechowski zamknął obrady X Sesji Rady Miasta w dniu  26 czerwca 2007 roku                   
o godz. 18 15 . 
Protokółowała:  

      Przewodniczył: 



15 

Elżbieta Liziewska 

               Andrzej Orzechowski 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


